

Referat fra bestyrelsesmøde d 18-06-25

Bestyrelsen nævner overfor Brian at hvis han er forhindret i at deltage i bestyrelsesmøderne skal der sendes en suppleant, da det er vigtigt at der er deltagelse fra ejendomskontoret. Brian svarer at Niels deltager hvis han skulle være forhindret.

Der er fremadrettet aftalt rengøring af bestyrelseslokalet inde hvert møde.

Der er kommet tilbud på dør til bestyrelseslokalet pris 48000 kr + moms, Janie har fået pris for hytte/fællesrum pris 16125 + moms lægning af gulv pris 15150 + moms samlet pris 30375 + moms. Men grundet økonomien i disse forslag skal dette tages op på et afdelingsmøde, Brian mener at der skal søges om byggetilladelse til opsætning af hytte, bestyrelsen undersøger om der er omkostninger forbundet med dette.

Kenneth C vil gerne have opsat nyt skilt på vejen op til det gamle ejendomskontor, da det gamle er misvisende.

Brian siger at der er penge til at holde sommerfest, og der kan lånes telte af Greve Boligselskab, Janie vil lave et udkast til invitationen.

Kenneth har haft kontakt til Greve kommunen ang optegning af streger på p-pladsen ved børnehaven, da der er mange lastbiler der ikke holder lovligt.

Deltager: Janie, Marianne, Kenneth, Jes og Kenneth C

Aud: Brian